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Nova kvaliteta in še več telovadcev
V letu 1989 je Partizan Tab%r dobil prehodno zastavo maršala Tita kot najboljše
društvo v športni rekreaciji. Rezultati dosedanjega dela in cilji za prihodnost to
visoko priznanje v celoti upravičujejo.

Partizan ima danes nekaj manj kot 1700
članov, toliko, kot še nikoli doslej. V svojih
prizadevanjih pa se bodo trudili, da bi
v svoje vrste vključili še več aktivnih čla-
nov, predvsem pionirjev in pionirk, tako da
bi se čimbolj približali ciljem v Ljubljani, ki
pedvidevajo naj se s telesnokulturno dejav-
nostjo ukvarja 25 odstotkov Ljubljančanov.

Delo Partizana temelji na treh glavnih
srnernicah - splošni telesni vzgoji, interes-
ni vadbi in športnih sekcijah. Tako redko
dela 6 oddelkov splošne telesne vzgoje, 12
oddelkov interesne vadbe in 3 športne sek-

cije s svojimi športnimi šolami. Ob vsej tej
dejavnosti so organizirali še »majska sreča-
nja« pionirjev in pionirk vseh Ljubljanskih
društev Partizan, turnir mešanih trojk v od-
bojki, trim ligo v odbojki za ljubljansko
občino Center, udeležbo sejem in družbena
srečanja ob zaključku sezone. Omembe
vredno je tudi igranje tenisa v dvorani, ne-
deljska rekreacija ter delovanje fitness cen-
tra, ki je izredno kvalitetno opremljen im
ima največje število privržencev. Navduše-
nje za aerobiko med mladimi dekleti pa je
tolikšno, da se tečaji kar vrstijo drug za

drugim.
Rezultati rednega dela in vadbe so na

dlani. Odbojkarice so se uvrstile v drugo
zvezno ligo in se med drugimi rezultati po-
našajo s prvim mestom na mladinskem pr-
venstvu SRS. Sabljači so v vrhu ne le slo-
venskih, ampak tudi jugoslovanskih sablja-
šev. Imena Tomič, Bonetti, Vidic, Svetko-
vič, Stanič, Pavšič dajo slutiti, da bomo
o njih še marsikaj slišali. Mlade športnice
gimnastičarke, Turkova, Igličeva in Mleku-
ževa pa so že prestopile meje naše repu-
blike.

Da bi obdržali, oziroma še povečali kvali-
teto rezultatov izvedejo vsako leto športne
šole za vsako športno panogo. Izredno veli-
ko skrb pa namenjajo tudi trenerjem, vadi-
teljem, ter vodnikom oddelkov, ki se redno
izobražujejo in svoje znanje prenašajo na
vodeče članstvo.

Vendar pa.na Taboru z doseženim še niso
zadovoljni. Želijo še več in še boljše. Poleg
vsega naštetega bodo na novo uvedli še
namizni tenis, balinanje, tenis na zunanjih

igriščih, sedečo odbojko in na koncu še
savno z masažo.

Izvedli bodo tudi tradicionalna tekmova-
nja - mednarodni sabljaški turnir »Rudolf
Cvetko« in Malejev memorial v športni
gimnastiki.

Osnovni cilj bodočega dela je: telesno-
kultuma aktivnost naj postane vsako-
dnevna navada človeka. Zato bodo število
članstva še povečali, razširili dejavnosti,
uvedli nove panoge in oblike delovanja. Da
pa bodo vse to dosegli, bodo namenjali po-
sebno skrb tudi vzdrževanju doma in igrišč
ter šprotni opremi in s tem nudili sodobne
pogoje za vadbo in treninge vsem svojim
članom.

Večjo skrb kot doslej bodo namenjali tu-
di družabnosti in medsebojnemu spozna-
vanju svojih članov. Prav zato bodo ob zak-
ljučku leta organizirali veliko družabno sre-
čanje za vse člane, na katerem bodo ocenili
svoje delo ter najuspešnejšim športnikom
in njihovim trenerjem podelili priznanja.
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